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Mārupes novada Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sēde 

SĒDES PROTOKOLS Nr.2024/2 

 

DATUMS: 2024.gada 26.februārī 

SĒDE SĀKAS: plkst.16:00  

VIETA: uzņēmuma Heidelberg Materials SBC telpas, Zeltiņu ielā 130, Mārupē. 

 

PADOMES SASTĀVS (piedalās): 

1. Silva Jeromanova – Maura, Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes priekšsēdētāja, biedrības 

“Biznesa Vēstniecība” pārstāve; 

2. Ilze Krēmere, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektora vietniece; 

3. Inuta Šaroka, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras direktore; 

4. Agnese Lāce–Tukiša, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras sabiedrības 

iesaistes un uzņēmējdarbības projektu vadītāja; 

5. Kārlis Bodnieks, SIA “Prolux” pārstāvis;  

6. Silvestrs Savickis, biedrības “Mārupes uzņēmēji” valdes priekšsēdētājs; 

7. Artūrs Saveļjevs, VAS “Starptautiskā lidosta “Rīga””, komerciālā departamenta direktors, valdes 

loceklis;  

8. Dace Krastiņa, AS “WESS Select” pārstāve; 

9. Agnese Ozoliņa, SIA “Heidelberg Materials SBC Latvia” pārstāve; 

10. Edgars Niedra, biedrības “Pierīgas partnerība” sēdei pilnvarotais pārstāvis; 

11. Zigmārs Vestfāls, biedrība "Latvijas Aviācijas Asociācija" pārstāvis; 

12. Jurijs Baibakovs, Zvērinātu advokātu biroja “JB” pārstāvis; 

13. Kristīne Ozoliņa – Kaļetova, SIA “Veselības centrs 4” pārstāve; 

14. Ineta Ābele, SIA “Līva AB Nord” pārstāve; 

 

PIEAICINĀTIE (piedalās): 

15. Agnese Jankuna, Mārupes novada pašvaldības Izpilddirektore; 

16. Valdis Kārkliņš, Mārupes novada domes priekšsēdētāja vietnieks; 

17. Ilze Žunde, Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras mārketinga specialiste; 

18. Matīss Vārna, Mārupes novada sporta skolas pārstāvis; 

19. Nauris Metnieks, Mārupes novada Sporta un aktīvās atpūtas konsultatīvās padomes priekšsēdētājs; 

20. Dace Štrodaha, Mārupes mūzikas un mākslas skolas pārstāve; 

21. Agnese Kļaviņa, Mārupes mūzikas un mākslas skolas pārstāve, skolas padomes priekšsēdētāja; 

22. Aigars Rūmītis, restorānu “Hercogs” un “Hercogs Garden” pārstāvis; 

23. Māris Gruzniņš, Saldus uzņēmēju biedrības pārstāvis; 

24. Ivars Skrebelis, Saldus uzņēmēju biedrības pārstāvis; 

25. Eduards Šmits, Saldus uzņēmēju biedrības pārstāvis; 

26. Pēteris Senkāns, Sia “Piche” pārstāvis; 

 

PADOMES SASTĀVS (nepiedalās): 

27. Māris Lapiņš, SIA “MārLapiņi” pārstāvis; 

28. Edgars Neilands, SIA “LABIE KOKI” pārstāvis; 

29. Normunds Skauģis, SIA “Lāči” pārstāvis;  

30. Normunds Čiževskis, SIA “Bizpro” pārstāvis; 

31. Jānis Zariņš, biedrība “Pierīgas tūrisma asociācija” pārstāvis; 

32. Valdis Avotiņš, SIA “Enso Baltic” pārstāvis. 

 



ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN SATUR 

LAIKA ZĪMOGU 

2 

 

DARBA KĀRTĪBĀ: 

 

1. Savstarpēja iepazīšanās ar padomes sēdes viesiem – Saldus uzņēmējiem. 

2. Jauna dalībnieka uzņemšana padomē (Agnese Lāce-Tukiša). 

3. Izpilddirektora vietniece I.Krēmere par pašvaldības aktualitātēm 2024. gadā. 

4. Uzņēmējdarbības plāns 2024.gadam un pasākuma “Prāta ku(s)tināšana” gūto atziņu iedzīvināšana 

pasākuma plānā (Agnese Lāce-Tukiša). 

5. Mūzikas un mākslas skolas sadarbības piedāvājums (Dace Štrodaha). 

6. Mārupes novada Sporta skolas pārstāvja sadarbības piedāvājums (Matīss Vārna un Nauris 

Metnieks). 

7. Nolikuma grozījumu skaidrojumi (Agnese Lāce-Tukiša, Līga Blate). 

8. Atvērtā diskusija – pieredzes nodošana Saldus uzņēmējiem. 

9. “Piche” prezentācija saistībā ar iepriekš padomē izskatīto iesniegumu par grozījumiem SN 

10. Iepazīstināšana ar uzņēmumu Heidelberg Materials SBC Latvia (Agnese Ozoliņa). 

 

NORISE:  

Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes priekšsēdētāja S.Jeromanova–Maura atklāj sēdi, iepazīstinot 

klātesošos ar darba kārtību un aicinot sēdes dalībniekus stādīties priekšā un savstarpēji iepazīties. 

 

A.Lāce-Tukiša izvirza jautājumu par jauna dalībnieka uzņemšanu padomes sastāvā. A.Lāce-Tukiša 

informē, ka jau pērn savu vēlmi tikt uzņemtam Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes (turpmāk – 

Padome) sastāvā bija izteicis V.Avotiņš, bet viņu nevarēja uzņemt Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes 

nolikuma (turpmāk – Nolikums) 9.punktā noteikto ierobežojumu dēļ. A.Lāce-Tukiša skaidro, ka 2024.gada 

janvārī tika veikti grozījumi Nolikumā un šie administratīvie šķēršļi tika atcelti. Papildus no SIA “ENSO 

Baltic” ir saņemta pilnvara, ar kuru uzņēmums deleģē V.Avotiņu pārstāvēt uzņēmumu Padomē. A.Lāce-

Tukiša informē, ka veselības stāvokļa dēļ V.Avotiņš nevarēja ierasties uz sēdi klātienē, bet tā kā viņš jau 

pērn ir piedalījies Padomes sēdēs un ir sevi prezentējis, tad A.Lāce-Tukiša aicina klātesošos nobalsot par 

V.Avotiņa uzņemšanu Padomes sastāvā, balstoties uz saņemto pieteikumu un pilnvaru. Atbilstoši 

izvirzītajam jautājumam, balsojot, Padomes balsstiesīgie locekļi vienbalsīgi lemj par V.Avotiņa uzņemšanu 

Padomes sastāvā. 

 

Izpilddirektora vietniece I.Krēmere iepazīstina ar pašvaldības aktualitātēm 2024.gadā. Informē par 

iedzīvotāju skaitu un sastāvu novadā. Uz 01.01.2024. novadā reģistrēto iedzīvotāju skaits ir 40 392, kas ir 

vairāk nekā 2023.gadā, kā arī iepazīstina ar iedzīvotāju skaitu attiecīgi pa novada administratīvajām 

vienībām. Iedzīvotāju skaita pieaugums gadā salīdzinot ar iepriekšējiem gadiem ir mazinājies, taču dzimstība 

joprojām ir divreiz lielāka par mirstību. I.Krēmere iepazīstina ar Mārupes novada 2024. gada budžetu – 

ieņēmumiem un izdevumiem, kur gan ieņēmumi, gan arī izdevumi plānoti 105 335 542 EUR. Detalizētāk 

pastāsta par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, pieminot, ka lielākā ieņēmumu pozīcija ir no iedzīvotāju 

ienākumu nodokļa, savukārt lielākā izdevumu pozīcija tiek atvēlēta izglītības jomai. I.Krēmere iepazīstina ar 

investīciju plānu 2024. gadam, minot, ka investīcijas izdalītas 15 rīcības virzienos, kur vislielākās investīcijas 

plānotas tādās jomās kā mobilitāte un pieejamība, izglītība, inženiertehniskā infrastruktūra, vide un publiskā 

ārtelpa, kā arī sports un aktīvā atpūta. I.Krēmere detalizētāk iepazīstina ar investīcijām sportam un aktīvajai 

atpūtai, videi un publiskajai ārtelpai, izglītībai un jaunatnei, kā arī iepazīstina ar pašvaldības plāniem 

attiecībā uz ielām, ceļiem, apgaismojumu un meliorāciju. Piemin, ka, ņemot vērā klimata pārmaiņas un 

aktīvo būvniecību, īpaša uzmanība tiek pievērta meliorācijai. I.Krēmere turpina ar informāciju par 

plānotajiem atbalstītajiem ES fondu projektiem. Attiecībā uz apstiprinātajiem ES projektiem, plānota 

Tīraines pirmsskolas izglītības iestādes būvniecība, EKII apgaismojuma nomaiņa, reģionāla mēroga velo 

infrastruktūra, suņu pastaigu laukumi Tīrainē un Piņķos, Piņķu jauniešu telpu labiekārtošana un aprīkojuma 

iegāde un ERASMUS+ projektu īstenošana. Attiecībā uz plānotajiem ES projektiem, sagatavoti tādi projekti 

ES finansējuma saņemšanai kā “Bērnu pieskatīšanas pakalpojumi”, Asfaltētas velotrases izbūve Tīrainē, 

atbalsta pasākumi cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai, EUCF par 

energoefektivitāti, Uzņēmējdarbības veicināšana Mārupē lidostas apkārtnē (tas ir par C-19 ceļa pārbūvi).  
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Iesaistoties vairākiem klātesošajiem sākas diskusija par dažādiem teritoriālās attīstības jautājumiem. 

J.Baibakovs jautā, vai ir kādas aktualitātes attiecībā uz Rail Baltica projektu. I.Krēmere un V.Kārkliņš un 

A.Jankuna iesaistās diskusijā par ceļu izbūvi. A.Ozoliņa lūdz pastāstīt par jauno skolu un parādīt tās 

atrašanās vietu kartē. I.Krēmere informē, ka pašvaldība ir gatava izsludināt finanšu ekonomisko analīzi 

publiskās privātās partnerības projektam, ir piesaistīti eksperti, kas palīdz to novadīt. Ir nolemts, kāds būs 

skolas saturs – ģimnāzija ar STEM uzsvaru. I.Krēmere norāda kartē un skaidro, ka jaunā skola pēc jaunā 

teritorijas plānojuma atradīsies Mārupes pilsētā. Plānota ne tikai skola, bet arī pilna apjoma iekšas un āra 

sporta infrastruktūra, ceļu infrastruktūra un veloceliņš. Papildus V.Kārkliņš informē par Kantora un Lielās 

ielas krustojuma pārbūvēšanu par regulējamu krustojumu. I.Krēmere informē, ka ir noslēgts līgums par 

Lielās ielas gājēju ceļa projektēšanu un V.Kārkliņš piebilst, ka gājēju pāreja tiks pārvietota. I.Ābele jautā par 

teritorijas plānojumu, uz ko I.Krēmere atbild, ka pašvaldība turpina saņemt iedzīvotāju iesniegumus kas tiks 

apkopoti līdz publiskajai apspriešanai.  

 

A.Lāce-Tukiša iepazīstina klātesošos ar Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras 

(turpmāk - Aģentūra) pērn notikušā pasākuma “Uzņēmēju prāta ku(s)tināšana” secinājumiem un gūto atziņu 

iedzīvināšanu jau šī gada Aģentūras darba plānā. Tiek sniegta informācijas par Aģentūras mērķiem un 

uzdevumiem uzņēmējdarbības jomā. A.Lāce-Tukiša informē par plānotajiem grantu konkursiem un to 

finansējuma apmēriem. Stāsta par plānotajiem pasākumiem informācijas un sadarbības veicināšanas jomā, 

piemēram, par semināru un domnīcu organizēšanu kopā ar sadarbības partneriem, vienotas, segmentētas 

datubāzes izveidošanu, uzņēmēju tīklošanos novada un Latvijas mērogā, uzņēmēju godināšanas pasākumu. 

I.Šaroka papildina un skaidro, tas ir paredzēts kā izglītojošs un izklaidējošs pasākums vasarā, brīvā dabā, 

lielam dalībnieku skaitam un bez nominācijām. I.Šaroka aicina uzņēmējus izteikt savas domas. 

S.Jeromanova un A.Ozoliņa iebilst pret pasākuma formātu brīvā dabā un norises laiku vasarā. J.Baibakovs 

piemetina, ka izvēlēties pretendentus nominācijām nav viegli. Diskusijā iesaistoties I.Šarokai, 

S.Jeromanovai un A.Ozoliņai tiek nolemts, ka jautājumu par uzņēmēju godināšanas pasākuma norises laiku, 

vietu un formātu ir nepieciešams pārdomāt un laika trūkuma dēļ izrunāt atsevišķi. A.Lāce-Tukiša turpina 

stāstīt par plānotajiem tirdziņiem un pasākumiem vietējo uzņēmēju popularizēšanai. Tiek stāstīts par novada 

meistaru preču tirdzniecības uzsākšanu Tūrisma informācijas un amatu mājā, par izstāžu un meistarklašu 

organizēšanu, dalību izstādēs “Balttour” un “Riga food”, par dažādām mārketinga akcijām un aktivitātēm 

vietējo uzņēmēju popularizēšanai.  

S.Jeromanova turpina un informē klātesošos, ka 13.martā plkst.10:00 kultūras nama zālē notiks stratēģiskās 

plānošanas darba grupa, kuras darba kārtībā ir paredzēta Padomes locekļu tikšanās un diskusija ar domes 

deputātiem. I.Krēmere papildina, ka stratēģiskās plānošanas darba grupa notiek reizi divos mēnešos, tajā 

tiek risināti stratēģiski novada jautājumi un tā ir piemērots formāts diskusijām ar deputātiem.  

S.Jeromanova aicina Mārupes mūzikas un mākslas skolas pārstāvjus iepazīstināt uzņēmējus ar savu 

sadarbības piedāvājumu. D.Štrodaha stāsta par mūzikas un mākslas skolas programmām un uzskaita 

dažādus plānotos konkursus. Sadarbībai piedāvā audzēkņu un pedagogu bezmaksas koncertus, dažādas 

radošās meistarklases, apsveikuma kartiņas, tematiskas dāvanas, kalendārus, iespēju piedalīties konkursu 

žūrijā, izvietot uzņēmuma logo skolā, uz afišām un mājaslapā. Pretī skola vēlētos saņemt balviņas konkursa 

dalībniekiem, finansiālu atbalstu konkursu organizēšanai (pateicības balvas, kafijas pauzes, transports, 

izmitināšana žūrijai). D.Štrodaha stāsta, ka skolā darbojas atbalsta biedrība, caur kuru tiek piesaistītas 

dalībnieku dalības maksas dažādos konkursos, tiek apmaksātas balvas, starptautiskās žūrijas izmitināšana 

u.c. Biedrība raksta arī pieteikumus dažādos projektos un caur biedrību ir iespēja piesaistīt finansiālu 

atbalstu. A.Ozoliņa precizē, ka uzņēmēji var iedot bērniem ne tikai balvas, bet ieskaitīt kādu summu atbalsta 

biedrības kontā. V.Kārkliņš paturpinot stāsta, ka sadarbībā ar Mārupes uzņēmējiem, kas varētu nodrošināt 

materiālus, šovasar mazajiem māksliniekiem paredzēts īstenot vides objektu (sienu) apgleznošanu. 

A.Ozoliņa aicina uzņēmējus motivēt mazos māksliniekus un piešķirt viņiem balviņas.  

S.Jeromanova aicina Mārupes novada sporta skolas un BK “Mārupe” pārstāvjus iepazīstināt uzņēmējus ar 

savu sadarbības piedāvājumu. M.Vārna pastāsta par Mārupes basketbolistu izaugsmi un sasniegumiem 
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pēdējos 10 gados, pieminot ka ir izveidojusies vesela Mārupes basketbola komūna. Lielākie sasniegumi ir: 

LJBL čempioni U16 grupā, 11 audzēkņi startē Latvijas jauniešu izlasēs, viens audzēknis profesionālajā klubu 

sistēmā Latvijā un viens Itālijā, basketbolistu skaits no 12 audzēkņiem vienā vecuma grupā ir palielinājies 

līdz 426. Galvenie izaicinājumi ir radīt iespēju sporta skolas absolventiem veidot basketbola karjeru tepat 

Mārupē un veicināt lokāl patriotisku domāšanu un kultūru. Mērķis izveidot pašpietiekamu sistēmu, kas 

nodrošina attīstību no pašiem pirmsākumiem līdz profesionālajam sportam. Lai to sasniegtu ir uzrunāts 

N.Metnieks un ir izveidots sadarbības modelis. Turpinājumā N.Metnieks iepazīstina ar sadarbības modeli, 

ko piedāvā BK “Mārupe”. N.Metnieks precizē, ka pašpietiekamu sistēmu, jāsaprot tādu basketbola sistēmu, 

kas pati spēj sevi atpelnīt. Mērķis ir veidot 2 plūsmu basketbola sistēmu visos līmeņos: 1) izveidot pilnu 

basketbola sistēmu ar augstākā līmeņa klubu un 2) izveidot un sagatavot Mārupes 3x3 basketbola komandu 

uz Losandželosas Olimpiskajām spēlēm. Lai šos mērķus sasnigtu paredzēts sadarboties ar Mārupes novada 

sporta skolu, kas veido interešu izglītības programmu, ar uzņēmējiem, augstākās izglītības iestādēm un 

aģentūrām (augstu sasniegumu sports). N.Metnieks stāsta, ka mārketinga jomā plānots veicināt iesaisti caur 

dažādām sabiedrības interešu grupām un sadarbības partneriem (piemēram mākslas un mūzikas skolu, 

jauniešu centru, nacionāla līmeņa organizācijām), nodrošināt reklāmas laukumus uz formām u.tml. 

Komunikācijas jomā liela loma paredzēta digitālās platformas izveidei un pārvaldībai digitālajā vidē. Kluba 

galvenais motīvs ir attīstīt jauniešus, tādēļ tiks veidots sportistu centrs – digitāla platforma kur vienuviet tiks 

uzkrāti un monitorēti sportistu veselības dati. Turpinājumā N.Metnieks iepazīstina ar pirmā gada budžetu un 

programmu, pieminot ka pamatvajadzības jau ir sakārtotas, daudzi mehānismi esot jau iedarbināti, piesaistot 

finansējumu no malas, kā arī iepazīstina ar kluba rīcības plānu. Nobeigumā M.Vārna piebilst, ka augustā 

paredzēti kluba atklāšanas svētki, uzskaita esošos atbalstītājus un aicina pievienoties jaunus. 

A.Lāce-Tukiša turpina un iepazīstina ar grozījumiem, ka tika veikti un apstiprināti Uzņēmējdarbības 

konsultatīvās padomes nolikumā, iespēju robežās ņemot vērā uzņēmēju sniegtos priekšlikumus. A.Lāce-

Tukiša informē, ka redakcionāli precizējumi tika veikti saistībā ar jaunas administratīvās struktūras - 

Mārupes novada Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras izveidi no 2023.gada 1.septembra, 

Nolikuma 9.punktā tika atcelts skaitliskais ierobežojums, kurš noteica, ka padomes sastāvā var būt pieci 

pārstāvji no nevalstiskajām organizācijām, kuru darbība notiek Mārupes novadā un divpadsmit pārstāvji un 

novadā reģistrētiem uzņēmumiem, kā arī tika noteikts, ka, ja Konsultatīvās padomes dalībnieks gada laikā 

nav apmeklējis vismaz divas sēdes, Konsultatīvās padomes priekšsēdētājam ir tiesības ierosināt kārtējā 

Konsultatīvajā padomes sēdē lemt par dalībnieka izslēgšanu no Konsultatīvās padomes sastāva. L.Blate 

piebilst - tā kā Mārupes novada pašvaldības dome izveido Uzņēmējdarbības konsultatīvo padomi uz savu 

pilnvaru laiku, tad pārējos Padomes locekļu priekšlikumus būtu lietderīgāk iestrādāt, gatavojot 

Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes nolikumu jaunā redakcijā uz nākamās domes pilnvaru laiku. 

Klātesošie piekrīt un ierosina atgriezties pie šī jautājuma un diskutēt padziļināti tad, kad tas būs aktuāli. 

 
Turpinot sēdes gaitu, S.Jeromanova aicina SIA “PICHE” pārstāvi sniegt skaidrojumu par ierosinājumu veikt 

grozījumus Mārupes novada pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošajos noteikumos 

“Nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanas kārtība Mārupes novadā”.  S.Jeromanova informē, 

ka šodien padome tikai uzklausīs uzņēmēja viedokli, bet atbilde tiks sniegta vēlāk, atsevišķi to vēl izrunājot 

ar domes juristiem. P.Senkāns stāsta, ka SIA “PICHE” pārsvarā attīsta savus projektu Mārupes novadā - ir 

uzbūvējuši daudzas industriālās platības un sāk būvēt arī daudzdzīvokļu ēkas, kā arī ir sākuši šo to attīstīt 

Rīgā un Ādažos. P.Senkāns min, ka pašvaldību pieeja NĪN atlaižu politikai ir nedaudz atšķirīga un norāda uz 

to ka Ādažos ir laba pieredze ar infrastruktūras izbūvi, bet Mārupe varētu būt vēl draudzīgāka investīcijām, 

kas ir saistītas ar infrastruktūras izbūvi. Uzņēmējs min piemēru par nekvalitatīvu pašvaldības ceļu un 

skaidro, ka neviens attīstītājs nevēlas visu pašvaldības infrastruktūru taisīt. Tajā pašā laikā ja būtu sistēma, ka 

uzņēmējs investē un dažu gadu laikā daļēji saņem atpakaļ investīcijas, tad gribētos, lai tas ir attiecināms uz 

visu uzņēmuma grupu līdzīgi kā tas ir Ādažos. P.Senkāns piebilst, ka viņu uzņēmums sastāv no mātes 

kompānijas un daudzām meitas kompānijām. A.Ozoliņa stāsta ka ir sazinājusies ar Ādažu pārstāvjiem un  

noskaidrojusi, ka Ādažos nosacījumi nav draudzīgāki par Mārupes. A.Ozoliņa ierosina, ka uzņēmējam ar 

savu atsevišķo gadījumu būtu jānāk pie pašvaldības individuāli ar sadarbības piedāvājumu pirms 

infrastruktūras izbūvēšanas, nevis jāizmanto saistošie noteikumi, jo saistošie noteikumi ir izstrādāti labi un 

tajos nav iespējams atrunāt visus īpašos gadījumus. P.Senkāns iebilst, ka ir nepieciešams to regulēt, ir 
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nepieciešami skaidri noteikumi. Diskusijā iesaistoties Saldus uzņēmējiem, A.Ozoliņai, S.Jeromanovai un 

V.Kārkliņam tiek apspriesti dažādi piemēri un plāni attiecībā uz infrastruktūru. Tiek secināts, ka pēc 

prioritātēm nevar nodalīt infrastruktūru uzņēmējdarbībai un iedzīvotājiem. Sarunā iesaistās K.Bodnieks un 

norāda uz to, ka no uzņēmējdarbības viedokļa finanšu aprēķini un risku analīze ir uzņēmuma atbildība, kas ir 

jāparedz. P.Senkāns stāsta par SIA “PICHE” infrastruktūras objektiem. K.Bodnieks jautā, vai uzņēmuma 

nomniekiem arī no tā ir labums, ja pašvaldība piešķir atlaidi SIA “PICHE”. K.Bodnieks secina, ka nomnieki 

atlaidi nesaņem, bet tie samaksā uzņēmumam nomas maksu, savukārt publiskā infrastruktūra ir neliels 

publiska ceļa gabals. Papildus norāda uz to, ka pašvaldībai ir iespēja iegūt finansējumu nodokļu veidā un 

atbalstīt, piemēram, skolu. Vai arī pašvaldībai ir iespēja mazāk iedot skolai un iedot vairāk uzņēmējam 

(nodokļu atvieglojumu veidā). Tādēļ ir būtiski skatīties to kompleksi, kur būs vairāk publiskais labums, ko 

lietos lielāks cilvēku skaits. P.Senkāns uzsver, ka pašvaldībai ir izdevīgi sniegt atbalstu uzņēmējiem, lai tie 

attīstītu projektus novadā. Nobeigumā I.Krēmere kā piemēru min sadarbību ar Depo, kā tiek meklēti pareizie 

risinājumi, iesaistot uzņēmumu, pašvaldības deputātus un ministriju. S.Jeromanova aicina SIA “PICHE” 

pārstāvi iepazīties ar pašvaldības teritorijas attīstības plāniem.  

S.Jeromanova aicina diskusijās iesaistīties Saldus uzņēmējus. Tiek apspriestas dažādas tēmas, tai skaitā 

tūrisms, konsultatīvās padomes darbs, sadarbība ar pašvaldību, uzņēmēju godināšanas pasākums. Saldus 

uzņēmējs M.Gruzniņš dalās pieredzes stāstā par sadarbību ar pašvaldību un ceļa izbūvi rūpnīcai Brocēnos. 

I.Skrebelis iesaka nevērtēt uzņēmumus pēc tikai Lursoft datiem, kā piemēram, viens no lielākajiem nodokļu 

maksātājiem SIA SCHWENK Latvija, kas reģistrēts Rīgā, netiek godināts kā Saldus novada uzņēmējs. 

Aicinājums pieiet šim jautājumam pēc būtības, caur pagastiem apzināt, kādi ir uzņēmumi, cik darbavietas  

nodrošina, un pavērtēt pienesumu pašvaldībai iedzīvotāju ienākuma nodokļa formā. 

Sēdes nobeigumā A.Ozoliņa aicina apskatīt uzņēmuma Heidelberg Materials SBC ražošanas telpas. 

 

PIEŅEMTIE LĒMUMI:  

 

Padome ar 14 (četrspadsmit) balsīm “Par”, nolemj: 

 

1. Uzņemt V.Avotiņu Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sastāvā. 

IZTEIKTIE PRIEKŠLIKUMI:  

1. Jautājumu par uzņēmēju godināšanas pasākuma norises laiku, vietu un formātu ir nepieciešams 

pārdomāt un izrunāt atsevišķi. 

2. Jautājumu par SIA “Piche” ierosinājumiem saistībā ar grozījumiem Mārupes novada 

pašvaldības 2021.gada 29.septembra saistošajos noteikumos izrunāt atsevišķi un sagatavot 

atbildes vēstuli. 

3. Atgriezties pie jautājuma par Nolikuma grozījumiem, gatavojot Uzņēmējdarbības konsultatīvās 

padomes nolikumu jaunā redakcijā uz nākamās domes pilnvaru laiku. 

 

Pielikumā:  

1. Uzņēmējdarbības konsultatīvās padomes sēdes prezentācija; 

2. Mārupes mūzikas un mākslas skolas sadarbības piedāvājums uz 2 (divām) lapām; 

3. Basketbola kluba “Mārupe” prezentācija; 

4. SIA “Piche” skaidrojums par ierosinājumu veikt grozījumus Mārupes novada pašvaldības 2021.gada 

29.septembra saistošajos noteikumos “Nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojumu piešķiršanas 

kārtība Mārupes novadā” uz 3 (trīs) lapām. 
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SĒDI BEIDZ: plkst.15:30 

 

Protokolēja:  

Tūrisma un uzņēmējdarbības atbalsta aģentūras                                       (*paraksts)                  A.Lāce-Tukiša 

Sabiedrības iesaistes un uzņēmējdarbības projektu vadītāja 

 

Padomes priekšsēdētāja, 

Biedrības “Biznesa Vēstniecība” pārstāve                                                 (*paraksts)      S.Jeromanova–Maura 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


